

### Proxy

To the Chairman of the Board of Directors of M B M E Group P.J.S.C.

Dear Sir,

I/We:

The shareholder(s) of M B M E Group P.J.S.C. hereby appoint by virtue of this proxy:

Mr. / Mrs.:

To represent me/us and vote on my/our behalf on resolutions in the Annual General Meeting to be held on Friday, 13 March 2025 or any adjourned meeting thereafter.

Shareholder's number:

Date: / /2025

Signature:

### توكيل خاص

السيد / رئيس مجلس إدارة شركة مجموعة ام بي ام اي ش.م.خ.  
تحية طيبة وبعد،

انا / نحن:

المساهم / المساهمين في شركة مجموعة ام بي ام اي ش.م.خ، أُعين / نُعين بموجب هذا التوكيل:

السيد / السيدة:

وكيلاً عني / عنا وأفوضه / ونفوضه بأن يصوت باسمي / باسمنا ونيابةً عني / عنا على القرارات في اجتماع الجمعية العمومية المقرر انعقاده يوم الخميس الموافق 13 مارس 2025 وأي تأجيل له.

رقم المساهم:

تحريراً في: / / 2025 التوقيع:

### Notes:

1. According to the provisions of Article (180) of Federal Decree Law no 32 of 2021 concerning Commercial Companies, you may delegate whomever you choose, other than the members of the Board of Directors, to attend the general assembly meeting referred to above by virtue of a proxy. For the validity of a proxy, it is required to be issued in the proxy form issued by the Company as attached to this invitation letter, and no other proxy will be considered unless it is a notarized power of attorney. in case of a corporate shareholder, the proxy should be issued on the official letterhead of such corporate shareholder and signed by its authorized signatory and stamped with the corporate entity stamp.

### ملاحظات :

1. وفقاً لأحكام المادة (180) من المرسوم بقانون الاتحادي رقم (32) لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية، يجوز لكم أن تنيبوا عنكم من تختارونه من غير أعضاء مجلس الإدارة لحضور اجتماع الجمعية العمومية المشار إليه أعلاه بمقتضى توكيل. ويشترط لصحة التوكيل أن يكون صادراً على نموذج التوكيل الصادر عن الشركة المرفق للمساهمين في خطاب الدعوة، ولن يُعتد بأي توكيل آخر ما لم يكن موثقاً من قبل الكاتب العدل، وفي حالة الشخص الاعتباري، يجوز أن يصدر خطاب التوكيل على الأوراق الرسمية للشخص الاعتباري وموقعاً من المفوض بالتوقيع وممهوراً بخاتم الشركة.

2. Individual and corporate proxies can register through the website (<https://www.smartagm.ae>), fill out the proxy form and upload it with the following supporting documents once the online registration is open:

- A copy of the representative's ID
- A copy of the shareholder's ID
- The power of attorney form is duly signed by the shareholder

2. بالنسبة لحملة التوكيلات، يمكنهم التسجيل من خلال الموقع الإلكتروني (<https://www.smartagm.ae>)، وملء نموذج التوكيل وتحميله مع المستندات الداعمة بمجرد فتح التسجيل وهي كالآتي:

- صورة عن هوية الوكيل
- صورة عن هوية المساهم
- نموذج التوكيل موقّع اصولياً من قبل المساهم المذكور عليه رقم المساهم